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Abstract (en)
The invention relates to a battery saver circuit for alarm systems with battery-operated motion detectors, the motion detectors being wirelessly
connected to the central unit of the alarm system by RF transmitters. To save power by activating the motion detectors, which are continuously
on standby, in the time when the central unit of the alarm system is disarmed, transmitter signals of the RF transmitter of a motion detector are
suppressed as long as the sensor of the motion detector is activated at intervals of less than, for example, 20 sec. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Stromsparschaltung für Alarmanlagen mit batteriebetriebenen Bewegungsmeldern, wobei die Bewegungsmelder
über HF-Sender mit der Zentraleinheit der Alarmanlage drahtlos in Verbindung stehen. Zur Energieeinsparung durch Aktivierung der ständig
betriebsbereiten Bewegungsmelder in der Zeit, wo die Zentraleinheit der Alarmanlage unscharf gestellt ist, werden Sendersignale des HF-Senders
eines Bewegungsmelders unterdrückt solange der Sensor des Bewegungsmelders in Abständen von weniger als beispielsweise 20 sec. aktiviert
wird. <IMAGE>
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